

Date: 18/Nov/2021

Ref: DMCA/MAO/0111/2021

التخلص من نفايات الوسائل البحرية في غير الأماكن المعتمدة من قبل السلطة
Disposal of the vessels wastes in other than the designated area
approved by the Authority

Dear Respected Agents, Ships` owners and service providers,

Dubai Maritime City Authority is pleased to extend its regards and wishes you all the best for your future endeavors.

This is to inform you that it is strictly prohibited to dump or dispose vessels` waste in other than the designated area approved by the Authority or other specialized entity.

Legal action will be taken against the non-complying vessels.

For any further inquiries, kindly contact marine anchorage operations department of Dubai Maritime City Authority via email: DMCA.Operations@dmca.ae

السادة وكلاء وملاك السفن ومزودي الخدمات المحترمين،

بداية تهديكم سلطة مدينة دبي للملاحة أطيب تحياتها وتمنياتها لكم بدوام التوفيق والنجاح.

نحيطكم علماً بأنه يمنع منعاً باتاً إلقاء أو التخلص من النفايات والمياه العادمة للوسائل البحرية في غير الأماكن المخصصة والمعتمدة من قبل السلطة أو الجهات المختصة الثانية.

سيتم أخذ الإجراءات القانونية اللازمة للوسائل البحرية المخالفة.

للمزيد من الاستفسارات، الرجاء التواصل مع إدارة عمليات الرسو البحرية في سلطة مدينة دبي للملاحة عن طريق الإيميل: DMCA.Operations@dmca.ae



إدارة عمليات الرسو البحرية
Marine Anchorage Operations Department